

城巴風暴期間特別服務通告（發布：7 月 25 日 19：30）

Citybus Special Service Announcement (Issued at 1930hrs, 25 July)

（2026 年 7 月 25 日 —— 香港）因應天文台將於晚上 10 時 10 分發出八號熱帶氣旋警告信號，城巴風暴期間服務安排如下：

城巴大部分日間路線將於凌晨 12 時 30 分起陸續暫停服務。周日（7 月 26 日）各通宵路線將不提供服務。

此外，觀光城巴「H2K 夜賞香港」將於晚上 10 時 10 分暫停服務。

城巴會密切留意熱帶氣旋移動路徑及路面狀況。顧客請留意城巴流動應用程式或 Facebook 專頁了解最新資訊。

(25 July 2026, Hong Kong) The Hong Kong Observatory will issue the Tropical Cyclone Warning Signal No.8 at 2210hrs, Citybus special service arrangements are as follows:

The daytime routes of Citybus will continue to provide service until 0030hrs today before their gradual suspension. Overnight services scheduled for Sunday (25 July) will be suspended.

Furthermore, Hong Kong City Sightseeing "H2K Night Scene Hong Kong" will suspend service at 2210hrs.

Citybus will continue to monitor trajectory of the tropical cyclone and road conditions.

For service details, please refer to Citybus Mobile App or our Facebook page.

— 完 End —